
Zápisnica zo 41. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kvačanoch, konaného dňa 

27.10.2017 v zasadačke OcÚ Kvačany od 18,05 – 21,00 hod. 

 
Prítomní poslanci: Roman Lasák, Martin Chovan, Martin Drbjak, Ján Chlebík, Mgr. Andrea 

Floreková, Milan Galica  

Hlavný kontrolór obce Ing. Pavel Tylka - neprítomný  

Neprítomní poslanci: Vladimír Ďuroň ml., Milan Galica 

Zapisovateľka:  Katarína Kunová  

Hostia: Mgr. Mária Rypáková, Marta Borsíková, Bc. Soňa Tkáčová, Marián Vyšný 

P r o g r a m : 
 

1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Prerokovanie a schválenie rozpočtových opatrení.  

3. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach materskej školy za 

školský rok 2016/2017. 

4. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach základnej školy za 

školský rok 2016/2017. 

5. Žiadosť o sponzorstvo na Ples rodičov MŠ. 

6. Informácie ohľadom vysporiadania majetkových pomerov garáží pri bytovke č. 226 na 

základe žiadosti hlavného kontrolóra obce Kvačany. 

7. Rôzne.  

8. Záver. 

 

1. Rokovanie OZ otvoril starosta obce Jozef Grúň o 18,05 hod. Privítal všetkých prítomných. 

Konštatoval, že prítomní sú 5 poslanci zo 7, teda je OZ uznášaniaschopné. Za overovateľov 

zápisnice určil Jána Chlebíka a Romana Lasáka.  

 

Hlasovalo:  za -   5 / Martin Chovan, Ján Chlebík, Roman Lasák,  

                                                                Martin Drbjak, Mgr. Andrea Floreková/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Starosta navrhol z programu vypustiť bod č. 6, nakoľko tento bod sa bude prejednávať na ďalšom 

zasadnutí OZ, ktoré je naplánované na 2.11.2017. Následne prečítal upravený program. 

P r o g r a m : 
 

1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Prerokovanie a schválenie rozpočtových opatrení.  

3. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach materskej školy za 

školský rok 2016/2017. 

4. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach základnej školy za 

školský rok 2016/2017. 

5. Žiadosť o sponzorstvo na Ples rodičov MŠ. 

6. Rôzne.  

7. Záver. 

 

Hlasovalo:  za -   5 / Martin Chovan, Ján Chlebík, Roman Lasák,  

                                                                Martin Drbjak, Mgr. Andrea Floreková/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 



2. Prerokovanie a schválenie rozpočtových opatrení. Boli prerokované RO ZŠ Za každým RO 

starosta prečítal návrh uznesenia a dal hlasovať: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia ZŠ č. 35/2017 a schvaľuje 

rozpočtové opatrenie ZŠ č. 35/2017 v pôvodnom znení návrhu, 

 

Hlasovalo:  za -   5 / Martin Chovan, Ján Chlebík, Roman Lasák,  

                                                                Martin Drbjak, Mgr. Andrea Floreková/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

b) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia ZŠ č. 36/2017 a schvaľuje 

rozpočtové opatrenie ZŠ č. 36/2017 v pôvodnom znení návrhu, 

 

Hlasovalo:  za -   5 / Martin Chovan, Ján Chlebík, Roman Lasák,  

                                                                Martin Drbjak, Mgr. Andrea Floreková/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

c) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia ZŠ č. 37/2017 a schvaľuje 

rozpočtové opatrenie ZŠ č. 37/2017 v pôvodnom znení návrhu, 

 

Hlasovalo:  za -   5 / Martin Chovan, Ján Chlebík, Roman Lasák,  

                                                                Martin Drbjak, Mgr. Andrea Floreková/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

d) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia ZŠ č. 38/2017 a schvaľuje 

rozpočtové opatrenie ZŠ č. 38/2017 v pôvodnom znení návrhu, 

 

Hlasovalo:  za -   5 / Martin Chovan, Ján Chlebík, Roman Lasák,  

                                                                Martin Drbjak, Mgr. Andrea Floreková/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

3. Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach materskej školy za 

školský rok 2016/2017 predniesla OZ zastupujúca riaditeľka MŠ v Kvačanoch Bc. Soňa Tkáčová. 

Starosta obce informoval o tom, že bolo podpísaná zmluva s SPP na dodávku plynu. Spustenie 

kúrenia plynom by malo byť najneskôr do 2 týždňov. V nadväznosti na to sa p. Tkáčová zmienila 

o tom, že by bolo potrebné upraviť plot, ktorý z dôvodu osadenia plynomeru bol vyrezaný, aby 

spĺňal bezpečnostné podmienky pre deti. Starosta informoval aj o potrebe výmeny okien na MŠ, 

takže odporučil poslancom aby sa pri tvorbe rozpočtu s takouto investíciou počítalo. Starosta prečítal 

návrh uznesenia:  

a)  Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie a súhlasí so Správou o výchovno-vzdelávacej činnosti, 

jej výsledkoch a podmienkach materskej školy za školský rok 2016/2017. 

 

Hlasovalo:  za -   5 / Martin Chovan, Ján Chlebík, Roman Lasák,  

                                                                Martin Drbjak, Mgr. Andrea Floreková/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 



4. Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach základnej školy za 

školský rok 2016/2017 predniesla OZ riaditeľka ZŠ v Kvačanoch Mgr. Mária Rypáková. Starosta 

prečítal návrh uznesenia:  

a)  Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie a súhlasí so Správou o výchovno-vzdelávacej činnosti, 

jej výsledkoch a podmienkach základnej školy za školský rok 2016/2017. 

 

Hlasovalo:  za -   5 / Martin Chovan, Ján Chlebík, Roman Lasák,  

                                                                Martin Drbjak, Mgr. Andrea Floreková/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

5. Bc. Soňa Tkáčová predniesla v mene Rady rodičov MŠ žiadosť o sponzorstvo na Ples rodičov 

MŠ, ktorý sa uskutoční v sobotu 11.11.2017 v KD v Kvačanoch. OZ v diskusii schválilo sponzorstvo 

vo výške 100 €, v čom sú zahrnuté energie, nájom kultúrneho domu ako aj prenájom riadu. Na 

tombolu bol schválený príspevok v sume 50 €. P. Tkáčová poďakovala za sponzorstvo. Starosta 

prečítal návrh uznesenia:  

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie a schvaľuje žiadosť o sponzorstvo na Ples rodičov MŠ vo 

výške 100 € a príspevok na tombolu vo výške 50 €.  

  

Hlasovalo:  za -   5 / Martin Chovan, Ján Chlebík, Roman Lasák,  

                                                                Martin Drbjak, Mgr. Andrea Floreková/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

6. Starosta obce informoval poslancov o výrobe kalendára na rok 2018, ktorý bude obsahovať fotky 

zo života obce Kvačany, len bude vyhotovený ako stolový v sume 3,50 € za kus. 

Starosta obce privítal Mariána Vyšného a odovzdal mu slovo. M. Vyšný predstavil jeho zámer, 

ktorému by sa chcel v najbližšej dobe venovať a to prenájmu obecnej strelnice. Oboznámil 

prítomných s podmienkami, ktoré by mali byť na strelnici splnené, ako to, že treba dať vypracovať 

nový balistický posudok, ktorý by stál asi 800 €, nový prevádzkový poriadok, strelnica musí byť 

schválená policajným zborom na komerčné účely, čo stojí asi 660 €, musí byť prístupná lekárnička, 

ako aj elektronická pokladňa. Ďalej by sa na strelnicu mali osadiť zábrany, ktoré by zamedzili vstupu 

na strelnicu počas streľby, protipožiarne náradie, tabuľky ako aj napríklad reflexné pásky, ktoré by 

ohraničovali priestor strelnice. Strelnicu by chcel sprístupniť aj takým občanom, ktorý nemajú 

zbrojný pas. Samozrejme by bola zabezpečená zodpovedná osoba, ktorá by na týchto ľudí 

dohliadala. Suma nájmu by sa určila na 3 roky, kde by boli zohľadnené výdavky, ktoré by nájomník 

investoval. Po 3 rokoch by sa nájom prehodnotil, podľa údajov z účtovníctva nájomníka.  

 

7. Na záver starosta obce skonštatoval, že boli prerokované všetky body stanoveného programu, 

všetkým prítomným poďakoval a rokovanie ukončil o 21,00 hod. 

 

Zapísal/(a):  

Katarína Kunová                                            ........................................ 

 

Overovatelia:  

Roman Lasák                                                            ........................................ 

Ján Chlebík                                   ........................................ 

 


